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Beste Blankenbergenaar, 
Beste tweedeverblijver, 

Wat een jaar! Vol plannen zijn we er aan 
begonnen, tot we plots midden maart in een 
ander Blankenberge wakker werden. Afge-
lasten, afsluiten, heropstarten, toerisme of 
geen toerisme, gezond verstand, vertrou-
wen hebben in elkaar. We vonden troost in 
sfeer en apprecieerden opnieuw de kleine 
dingen van het leven. Velen van ons hebben 
strandwandelingen en het fi etsen in onze 
polders opnieuw leren kennen. 

Ook tijdens deze kerstvakantie zal de war-
me familiale sfeer en vriendschap centraal 
staan. Hoe we dit zullen beleven, is tijdens 
het opmaken van deze tekst niet duidelijk, 
waarschijnlijk nog steeds in beperkte kring, 
hopelijk toch al met enkele dierbaren aan 
onze zijde. Meer dan ooit geldt ‘nodig een 
eenzame uit’ maar dan misschien iets 
creatiever via digitale middelen. 

Maar we staan als badstad niet stil. Het 
herstellen van de centrumstraten is volop 
bezig. De plannen voor het nieuwe cul-
tuurcentrum krijgen vorm. De omgeving 
van de jachthaven zal afgewerkt zijn, de 
renovatie van het stadhuis wordt gestart, de 
eerste steen zal gelegd zijn van het nieuwe 
zwembad en basketzaal, de heraanleg 
van de Grote Markt staat in de steigers … 
Kortom, 2021 heeft heel wat in petto om er 
als badstad mee te blijven met haar tijd. 

Na regen komt zonneschijn. Laat ons samen 
de toekomst positief tegemoet zien. Ik wens 
u en uw dierbaren het allerbeste toe voor 
2021! 

Uw burgemeester,
Daphné

Onze beste wensen

We wensen jou,
Een goede gezondheid en bergen van 
geluk
Voorzien van veel gezelligheid een heel 
jaar aan een stuk
We wensen jou,
En hen die jou omringen
Geluk in kleine en grote dingen
We wensen jou,
Na het voorbije coronajaar
Bovenal veel liefde en respect voor 
elkaar
We wensen jou,
Ondanks de bijzonder gang van zaken in 
2020
Fijne feestdagen en een beter en 
succesvol 2021.

Uw N-VA-ploeg Blankenberge-
Uitkerke

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen
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Uw N-VA-ploeg wenst u het allerbeste toe voor 2021

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Ik kijk terug naar 2020 
als een bewogen maar 
liefdevol jaar. Het deed 
ons opnieuw stilstaan 
bij wat het betekent om 
vrienden en familie dicht 
bij ons te kunnen hebben 
in goede en mindere 
tijden. De warmte en 
samenhorigheid die ik 
mocht ervaren tijdens 
het mondmaskerproject 
zullen mij bijblijven.

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Ik kijk uit naar een nieuw 
jaar waarin het vuur van 
de horeca in onze stad 
opnieuw kan aanwak-
keren, waarin we nog 
eens een plaatje kunnen 
opzetten en samen een 
dansje mogen doen. 

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Samen met jullie hopen 
op een jaar waarin angst 
opnieuw plaats maakt 
voor gezondheid en 
levensvreugde. Santé!

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Gezinnen met kinderen 
stonden dit jaar voor 
enorme uitdagingen. 
Onderwijs van thuis 
uit, sportclubs op halve 
krachten, jongeren 
ruimte proberen te geven 
maar met de rem op, 
noodopvang organiseren.  
Toch konden we dit jaar 
een extra vleugel openen 
in onze crèche waardoor 
er voor 15 baby’s en 
peuters meer plaats was 
en de wachtlijsten zo 
goed als verdwenen zijn. 

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Het verenigingsleven en 
in het bijzonder de vele 
sportclubs en jeugdbewe-

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Wat me vooral zal 
bijblijven uit het voorbije 
jaar is dat de ganse 
cultuursector zich zeer 
fl exibel heeft opgesteld. 
Het was werken in de 
onzekerheid dat een 
voorstelling of tentoon-
stelling al dan niet zou 
kunnen doorgaan. Ook 
van het publiek werd veel 
verwacht door afstand 
en mondmaskerplicht. 
Chapeau!

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Een glazen bol om in te 
kijken wat de toekomst 

zal brengen heb ik niet, 
maar ik ben er van 
overtuigd dat als we de 
krachten bundelen we 
samen het broodnodige 
verenigingsleven met al 
haar vrijwilligers op-
nieuw op de rails kunnen 
zetten. Ondertussen nog 
eventjes volhouden.

Wat wil ik nog

delen met jullie?

We blijven niet stilzitten 
en werken verder aan 
een nieuw cultuurcen-
trum. Ontspanning en 
cultuur brengt mensen 
samen. Deze samenho-
righeid zal meer dan ooit 
nodig zijn.  

Fons Monte
Schepen van Toerisme, 
Cultuur en Communicatie, 
Erfgoed, Evenementen

Dennis Monte
Gemeenteraadslid

Nadia Cloetens
Schepen van Jeugd, Sport, 
Onderwijs, Kinderdagverblijf en 
Buitenschoolse kinderopvang

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Dat ondanks alles onze 
stad een aantrekkelijke 
toeristische trekpleister 
blijft. Het doet plezier te 
zien dat ook in het najaar 
veel mensen genoten van 
een gezonde strand-
wandeling. Zo leren ze 
ons steedje eens van de 
andere kant kennen.  

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Als ondervoorzitter van 
het Lindenhof zie ik uit 
naar mogelijkheden om 
meer gezinnen in sociale 
woningen te huisvesten. 

Er staan heel wat projec-
ten op de planning, zodat 
binnen enkele jaren de 
beoogde 1000 woningen 
behaald zullen worden. 
Zo helpen we daadwer-
kelijk mensen die het 
nodig hebben. 

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Kwaliteitsvol en betaal-
baar wonen is en blijft 
een aandachtspunt in 
onze stad. Hier verder 
op inzetten zal er voor 
zorgen dat ook jonge ge-
zinnen zullen kiezen voor 
onze stad.  Zo maken 
we samen een leefbaar 
Blankenberge. 

Kathleen Haegeman
Gemeenteraadslid
Ondervoorzitter SHM Het 
Lindenhof

Wat neem ik mee 

uit 2020?

De bladzijde van 2020 
mag zo vlug mogelijk 
omgeslagen worden. 
Het was niet alleen een 
schrikkeljaar maar vooral 
een verschrikkelijk jaar. 
Die doodse stilte in 
Blankenberge waar veel 
activiteiten noodgedwon-
gen afgelast werden, zijn 
we niet gewoon. Mijn 
pensionering had ik wel 
heel anders voorgesteld.

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Patrick De Meulenaere
Gemeenteraadslid
Bestuurslid SHM Het Lindenhof

Wat neem ik mee 

uit 2020?

2020 liet ons weten hoe 
kwetsbaar we als mens 
en als maatschappij 
zijn. Corona beheerste 
ons leven. Ons doen en 
laten, onze vrije Vlaamse 
levenswijze werd beperkt 
tot het meest noodza-
kelijke. Voor velen onder 
ons een grote aanpas-
sing. Binnen de ver-
keerscommissie konden 
we na inspraak van de 
buurt de verkeersituatie 
in de Ch. Huysstraat 
aanpakken. 

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Een terugkeer naar het 
normale, de komst van 
een vaccin, overleg met 
u als burger, met mijn 

klanten, gewoon met 
iedereen. Ook zetten we 
verder in op veilig en 
leefbaar verkeer.

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Met opgegeven hoofd 
kijken we het virus 
recht in de ogen, onze 
Vlaamse veerkracht zal 
ervoor zorgen dat we het 
virus terug klein krijgen!  
#VlaamseVeerkracht!  
#steunelkaar!  #welate-
nelkaarnietlos! #verbon-
denheid! 
We blijven luisteren naar 
uw vragen rond mobi-
liteit op het openbaar 
domein, en dragen zo bij 
tot een verkeersveiligere 
stad, met oog voor elke 
weggebruiker.

Andy De Bruyne
Lid Verkeerscommissie
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gingen in onze stad wens 
ik een zeer actief jaar toe 
met veel (nieuwe) leden, 
van alle leeftijden. 

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Binnenkort zal de eerste 
steen gelegd worden van 
het nieuwe zwembad 
met sportzaal. Dit doet 
mij veel plezier, omdat 
dit onze stad extra 
aantrekkelijk maakt voor 
jonge gezinnen. Binnen 
enkele jaren zullen we 
van deze nieuwe faciliteit 
kunnen genieten, want 
onze prachtige badstad 
heeft zoveel te bieden op 
sportgebied.  

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Voor mij was 2020 een 
herstel jaar van een 
burnout. Samen met de 
Covid-19-problematiek 
besef je opnieuw dat 
een goede gezondheid 
het allerbelangrijkste is. 
Als lid van het Bijzonder 
comité van de sociale 
dienst is het dan ook 
hard te moeten vaststel-
len dat heel wat mensen 
fi nancieel zwaar te lijden 
hebben onder deze moei-
lijke periode en dat dit 
ook haar impact heeft op 
hun gezondheid.

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Naar de nieuwe maat-
schappij en samenleving. 
Bedrijven moeten zich 

opnieuw uitvinden. 
De mensen moeten 
bewuster leven in deze 
consumptiemaatschappij 
en juiste keuzes maken. 
Ik kijk ook uit naar het 
moment dat we weer 
ongeremd samen kunnen 
komen met vrienden, 
familie en het sociaal 
en bourgondisch leven 
waar wij Vlamingen voor 
gekend zijn.

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Het is goed leven in Blan-
kenberge. Contact met 
de buren en een praatje 
maken op straat is niet 
ongewoon. Weet dat 
er hard gewerkt wordt 
door deze bestuurs-
ploeg om dit sociaal en 
aangenaam leven in onze 
badstad verder te zetten.

Nadia Cloetens
Schepen van Jeugd, Sport, 
Onderwijs, Kinderdagverblijf en 
Buitenschoolse kinderopvang

Kurt Decleer
Lid Bijzonder comité 
voor de sociale dienst + 
Verkeerscommissie

Wat neem ik mee 

uit 2020?

‘Golven’ is wat mij bijblijft 
als ik terugkijk op 2020. 
Minder fi jne ‘golven’ van 
stormen en hét virus, 
maar ook fi jne ‘golven’ 
van solidariteit en dank-
baarheid. Als lid van de 
verkeerscommissie ben 
ik zeer tevreden over de 
vele keuzes die er dit jaar 
alsnog zijn gemaakt om 
de schoolomgevingen 
veilig te maken.

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

In de voorbije periode 
heb ik nog maar eens 
mogen beseffen dat 

het aangenaam vertoe-
ven is in ons ‘steedje’. 
Kinderen kunnen er nog 
naar hartenlust spelen 
en sporten. Het verder 
uitbouwen van een 
fi etsveilige stad met 
voldoende fi etsstallingen 
komt er gelukkig aan. 

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Laten we vooral verder 
een goed evenwicht 
vinden tussen wat goed 
is en waar verandering 
noodzakelijk is. Onze 
kinderen en jeugd zullen 
er wel bij varen. Dat is 
onze toekomst. 

Annelies Timmermans
Lid Verkeerscommissie

Mondmaskers weg, 
opnieuw lachende ge-
zichten, horeca en handel 
terug zoals voorheen, 
Blankenberge terug op 
hoge snelheid. Maar even 
belangrijk: dat wij, actieve 
senioren, ons opnieuw  
nuttig kunnen maken.

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Mijn grootste wens voor 
2021 is een goed vaccin 
tegen corona zodat alles 
terug normaal kan worden 
en hopelijk iedereen zijn 
werk kan behouden.

Patrick De Meulenaere
Gemeenteraadslid
Bestuurslid SHM Het Lindenhof

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Niet verwonderlijk dat 
we 2020 snel willen 
vergeten. Dergelijk hin-
dernissenparcours had 
niemand zien aankomen 
en een draaiboek daar-
voor was niet voorzien.

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Mogelijks komt het nor-
male leven niet volledig 
terug. Toch hoop ik op 
een samenleving waarin 

het aangenaam vertoe-
ven is, ver van het abnor-
male. Voor 2021 wens ik 
zeker geen 2020.

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Samen met mijn col-
lega’s in het Bijzonder 
comité en samen met 
de maatschappelijk 
assistenten blijven we 
inzetten op nog betere 
sociale dienstverlening 
voor iedereen die daar 
recht op heeft.  

Norman Schiltz
Lid Bijzonder comité sociale 
dienst

Wat neem ik mee 

uit 2020?

Een jaar dat voor 
iedereen op persoonlijk, 
relationeel en econo-
misch vlak veel inspan-
ningen vroeg. We werden 
beperkt in ons doen en 
laten, maar eens te meer 
beseften we dat sociale 
contacten van enorm 
belang zijn. 

Waar kijk ik naar 

uit in 2021?

Laat ons de tijd nemen 
om van de kleine dingen 
te genieten, om stil te 
staan bij mooie momen-

ten, geluk te vinden in 
grote en kleine dingen, 
sterkte om tegenslagen 
te overwinnen en vriend-
schap om ons leven te 
verwarmen. 

Wat wil ik nog

delen met jullie?

Het doel na de eco-
nomische impact van 
Covid-19 is de lokale 
handel en horeca de 
ruimte geven om te 
ondernemen. Samen met 
de adviesraden gekop-
peld aan de fi nanciële 
mogelijkheden is dit een 
van mijn prioriteiten.

Benny Herpoel
Schepen van Lokale economie, 
Middenstand, Concessies, 
Strand, Haven, Markten en 
foren, Carnaval, Halloween
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient

meer respectVlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient
Vlaanderen verdient

meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.

014229


